
Referat fra generalforsamling i Grundejerforening Skoleparken 
 

Afholdt mandag den 6. november 2017 kl. 19:00 i Egå Sognegård 
 

 
Til stede var der 27 personer, som var fordelt på 21 husstande. 
 
 
1. Valg af dirigent 

Hans Peter blev valgt. 
 
2. Bestyrelsens beretning om det forløbne år 

Formand Peer Nielsen fremlagde beretningen. Beretning er vedhæftet. 
 
Beretningen blev godkendt. 
  
Efterfølgende var der følgende bemærkninger til beretningen: 
 

• Måger – hvad har de erhvervsdrivende lovet at gøre for at holde mågerne væk?  
Det er svært at gøre noget, men når de erhvervsdrivende kommer på taget, vil de se, hvordan der 
ser ud og holde øje med mågerne. 
Desuden blev det oplyst, at en container ved REMA1000 har stået åben, hvilken har virket som 
foderplads for mågerne. Nu har de lovet at lukke containeren. 

• Rains er flyttet fra Muslingevej 34 og i stedet er Inter Aqua kommet. Inter Aqua er ikke kun 
kontorlokaler men også en gros lager, hvilket betyder, at der kommer store transporter kørende.  
Indtil videre virker de til at være meget imødekommende og lytter til, hvis vi i grundejerforeningen 
har nogle ønsker/krav til dem. 

• Parkerende lastbiler bag hækken til Skolevej 10. Det er ikke lovligt, at lastbilerne parkerer der i 
længere tid, og Aarhus Kommune har lavet en folder med beskrivelse af, hvor de lovmæssigt kan 
parkere. Den kan man udlevere til dem, hvis der opstår et behov.  

 
3. Aflæggelse af regnskab underskrevet af bestyrelsen og revisor 

Jeppe Mørup fremlagde regnskabet. Regnskab og balance er vedhæftet. 

 
Kommentarer til regnskab og budget: 

• Udgiften i 2018 til lapning af veje, bliver taget fra vejfonden, hvor der lige nu står ca. 0,5 mio. kr.  

 
4. Indkomne forslag 

Der er ingen indkomne forslag. 
 
5. Fremlæggelse af budget samt fastsættelse af kontingent 

Forslag er uændret kontingent på 2.500 kr. hvoraf mindst 1.000 kr. hensættes til vejfond. 
 
6. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

Bestyrelsen er Peer Nielsen, Skolevej 16F, Jean Bach, Skolevej 20C, Jeppe Mørup, Skolevej 20D, 
Karianne Eggen, Skolevej 10D og Anne Kathrine Clausen, Skolevej 14 F 
På valg i år var Peer Nielsen og Karianne Eggen, som begge blev genvalgt.  

 
 



7. Valg af to suppleanter til bestyrelsen 
Suppleant er Vibeke Schur, Skolevej 12E og Jørgen Lysdal, Muslingevej 11 
På valg var: Vibeke Schur og Jørgen Lysdal, som begge blev genvalgt 

 
8. Valg af revisor  

Revisor er Poul Hegelund, Muslingevej 7 
På valg var Poul Hegelund, som blev genvalgt 
 

9. Revisorsuppleant 
Revisorsuppleant er Lars Dalbøge, Skolevej 14B 
På valg var Lars Dalbøge, som blev genvalgt 
 

10. Eventuelt 

• Kommentar til punktet om måger fra beretningen. Det er muligt at henvende sig til Aarhus 

Kommune, som tager kontakt til jægere, der skyder måger tidligt om morgenen. Det er en løsning, 

der kan overvejes. 

• Spørgsmål til snerydning. Er det muligt, at entreprenøren, som foretager snerydningen på 

Muslingevej også tager fortovet ind mod beboelsen på Muslingevej? 

Svar: det er ikke muligt. Entreprenøren tager ikke risikoen ved at rygge på fortove, og han har ikke 

materiel til at køre på fortovet. I øvrigt er den enkelte parcel op ad Muslingevej selv forpligtet til at 

passe fortovsstykket. 


